	
	

	Good day Alexey

I have now managed to complete and review the notes that I took at the meeting we had with the representatives of these two factories. We would not normally share information from companies but as these were informal meetings and information is limited content, and where you provided the introduction I have attached the spreadsheets so that they can be sent on to the companies as an indication of our considerations.

FeedMill: I believe that this company would fit our TAM EE project criteria and their idea for co-generation is consistent with the donor criteria of significan reduction in green house gas emission. A capacity of 1MW was mentioned, but it seems from the figures that the average electricity consumption is closer to 500kw/h, unless the company knows that it can obtain a cost effective connection and contract to sell any surplus electricity back to the network.

Poultry Farm: this similarly fits the criteria but is probably not sufficiently different in concept from another project already participating in the programme. 

If the Feedmill company is interested in joining the programme, I need to make a screening visit and to have discussions with the Chief Executive Officer. Normally this would require a meeting of about 2 to 3 hours, because I have already seen the factory. I am next in Ekaterinburg mid May, although my agenda is very tight as I am working in Krasnouralsk that week. But, I will be `free' Sunday 15 May, and maybe late afternoon of Thursday 19 May i such a meeting could be arranged... 

Thank you for your interest and help with our programme so far

Kind regards

Robin

PS I hope that events in Miami are still well.... 
	Добрый день, Алексей!

Только что мне удалось закончить просмотр записей, которые я сделал на встрече с представителями этих двух заводов. Нам не удалосьобменяться полной информацией, так как встречи носили неформальный характер. К той части, где вы представили инструкцию (введение, уведомление) я прикрепил таблицы, так что   их можно разослать компаниям   как  уведомление о намерениях. 

Комбикормовый завод может соответствать нашим требованиям по проекту TAM EE  и их идея совместного производства согласуется с  установленными нормами  значительного сокращения  выбросов газов, способствующих парниковому эффекту. Говорилось о мощности в 1 МВт, но цифры показывают , что среднее потребление электроэнергии около 500кв/час. Вероятно,  компания не знает, что может получать экономически эффективное соединение (связь) и заключить контракт на продажу лишней энергии обратно в сеть.

Птицеферма полностью соответствует требованиям, но , возможно, ее концепция практически не отличается от концепции другого участника, уже работающего в программе проекта.

Если комбикормовый завод заинтересован в присоединении к программе, мне необходимо сделать предварительный визит, для переговоров с Исполнительным Директором. Обычно обсуждение занимает 2-3 часа, так как я уже видел завод. Буду в Екатеринбурге в середине мая, хотя у меня очень плотное расписание и эту неделю я работаю в Красноуральске. Вероятнее всего, освобожусь 15 мая в воскресенье, и поздно вечером 19 мая в четверг может быть назначена встреча.

Спасибо за ваш интерес и помощь нашей программе.

С наилучшими пожеланиями, 

Робин

PS  надеюсь дела в Майями идут хорошо…  



